

17D13N

THE NEW
7 WONDERS
OF THE WORLD
新世界七大奇迹

SENSATIONAL
SOUTH AMERICA

A PREMIUM EXPERIENCE

Brazil | Argentina | Peru

扣人心弦的南美洲—独特优质体验

巴西 | 阿根廷 | 秘鲁

LAGIG17P-003



Machu Picchu

Machu Picchu is an Incan citadel set high in the Andes Mountains in Peru. It was built in the classical Inca style, with polished dry-stone walls. Machu Picchu was declared a Peruvian Historic Sanctuary in 1981 and a UNESCO World Heritage Site in 1983.

马丘比丘

马丘比丘是位于秘鲁安第斯山脉高处的印加城堡。它采用经典的印加风格建造，并配有抛光的干石墙。马丘比丘在1981年被宣布为秘鲁历史保护区，并在1983年被联合国教科文组织列为世界遗产。

Validity: APR 2023 Onwards

"People don't take trips, trips take people."

- John Steinbeck



Great Adventure Tour, Iguazu Falls

DAY 1 Depart at KLIA

DAY 2 Arrive Rio de Janeiro, Brazil

- / - / Hotel Dinner

Arrival in Rio de Janeiro, Brazil in mid-afternoon.

Ipanema & Copacabana Orientation

Check out the world famous **beaches of Ipanema & Copacabana**. Be awed by the vastness of the beaches with local "Cariocas" sunbathing, playing beach football or jogging on the wide mosaic pavements.

DAY 3 Rio de Janeiro

Hotel Breakfast / Churrascaria Lunch / Chinese Dinner

Rio de Janeiro City Tour (Part I)

Start the day with a rack railway ride to the 710 metres high summit of Corcovado Mountain, where the 38 metre **Statue of Christ the Redeemer (one of the New Seven Wonders of the World)** stands majestically with its outstretched arms. The view of the whole city and Guanabara Bay below is simply breathtaking.

Next, photostop at the iconic **Maracana Stadium**, venue of the 2014 World Cup Final, drive past the **Sambadrome**, where the yearly Carnival takes place and admire the unique **Metropolitan Cathedral of St Sebastian**. There will be free shopping time around the vicinity of your hotel.

Samba Folklore Show

Tonight, enjoy the showcase of a fantastic repertoire of gyrating **Samba and Mulata dancing**, Capoeira martial arts and thrilling folklore stunts. Feel the pulsating beats of the Samba and immerse yourself with the colorful carnival fiesta. *(*Due to post pandemic, the Samba Folklore Show do not operate daily, subject to operation hours availability.)*

DAY 4 Rio de Janeiro ✈️ Lima, Peru

Hotel Breakfast / Local Lunch / Meal on board

Rio de Janeiro City Tour (Part II)

This morning, we scale the Sugarloaf Mountain in cable cars. First, stop at the 220metre elevator, **Morro da Urca**, with a fantastic panoramic vista of the city skyline, "favelas"(local ghettos) and the Guanabara Bay. The second car reaches the top of Sugarloaf at 395metres above sea level. From here, the views extend to the famous beaches, the Niteroi and outlying islands of Riofor fabulous panoramic views of Bergen and its surroundings.

DAY 5

Lima, Peru ✈️ Cusco, Peru
-70km- Sacred Valley

Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

After breakfast, transfer to the airport for a short flight to the high altitude **Incas capital of Cusco**.

Cusco City Tour

Upon arrival, embark on a tour of the intriguing **Koricancha Temple**, the worship center of the Sun God. Next at **Plaza Armas**, see the Cathedral and the Compania de Jesus considered to be the most beautiful church in the continent.

DAY 6

Sacred Valley 🏰 Machu Picchu 🏰
Sacred Valley

Hotel Breakfast / Local Buffet Lunch / Hotel Dinner

Machu Picchu Tour

Board a train from Ollantaytambo to Aguas Calientes , hop on a bus that zig zag up the slopes to the entrance of this legendary citadel. The guided tour of the **Citadel** ruins covers the Main Plaza, the Circular Tower, the Sacred Sun Dial, the Royal Quarters, the Temple of Three Windows and various burial grounds. Enjoy a **buffet lunch at the sanctuary lodge** located right next to the Citadel and continue to soak in the fabulous views of the pristine mountainous surroundings and be inspired by the complex and meticulous architecture of this archaeological masterpiece.



Sugarloaf Cable Car, Rio de Janeiro (Brazil)

DAY 7**Sacred Valley -70km- Cusco ✈️
Lima, Peru**

Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Western Dinner

In the morning, transfer to Cusco Airport for your **flight to Lima, Peru**.

Visit the elegant **San Isidro** district before heading to the spectacular **Miraflores**. This upscale district boasts of **El Malecon**, a 6km strip of parks and gardens resting on top of cliffs that plunge over 80metres below. Shop at the unique **Larcomar Mall** while enjoying sweeping views of the Pacific Ocean.

DAY 8**Lima, Peru**

Hotel Breakfast / - / Western Dinner

Lima City Tour

Spend time at the historical centre of Lima, **Plaza Mayor**. Flanking this beautiful main square are the **Government Palace** where the President of Peru resides, the baroque styled Cathedral of Lima, the City Hall & The Archbishop's Palace. Next, visit the **Convent of San Francisco**, the greatest complex of colonial arts and cultural arts of humanity in the Americas.

DAY 9**Lima, Peru ✈️
Buenos Aires, Argentina**

Hotel Breakfast / - / Chinese Dinner

Today, you will fly from Lima, Peru to Buenos Aires, Argentina. (approximately 4.5 hours)

Note: Argentina is 2 hours ahead of Peru.

DAY 10**Buenos Aires ✈️ El Calafate**

Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner

This morning, we will head towards El Calafate, gateway to the marvelous **Perito Moreno Glacier**.

El Calafate

Upon arrival, visit the **Glaciarium**, the first museum in South America showcasing interactive exhibitions and great audio visuals and lighting effects on everything about glaciers. Enjoy a drink at the **Glacio-Bar**, the first ice bar in Argentina.

DAY 11**El Calafate -77km- Perito Moreno Glacier -77km- El Calafate**

Hotel Breakfast / Packed Lunch / Hotel Dinner

Apple Exclusive

蘋果旅遊獨家

One-of-a-kind experiences that you can only find in Apple Vacations 您與蘋果旅遊獨一無二的體驗

Perito Moreno Glacier Excursion

Today, come face to face with yet another highlight of this intriguing voyage... the renowned **Perito Moreno Glacier**. From the intertwining boardwalks, you will have splendid views of this monstrous ice phenomenon from various angles. Board **boat for a ride to Argentino Lake** with more magnificent close up views of the ice walls up to 60m in height.

Optional Tour: Mini Trekking on the Glacier

For the more physically fit tour members, we strongly recommend this superb "trekking on ice" experience where you will board a boat to the starting point and trek 30 minutes to reach the glacier surface. From there, the magical moments will begin to unfold with spectacular sights all the way. (Subject to physical condition and weather permits)

DAY 12**El Calafate ✈️
Iguazu Falls via Buenos Aires**

Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner

Today, we will board a **flight to Iguazu Falls**, Argentina for more captivating experiences.

DAY 13**Iguazu Falls, Argentina**

Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Iguazu Falls Adventure (Argentinian Side)

Take the ecological jungle train to **Devil's Throat** and walk on the boardwalk to the stunning viewing platform at the top of Devil's Throat; a combination of 14 falls plunging down 100 metres at the same spot. Next, embark on the **Upper Circuit** walk where we will be walking on footbridges right over the top of the waterfalls and enjoy a scenic extravaganza from higher points.

We will experience the **Great Adventure Tour**, which involves a 4x4 drive through the woods to board a boat for a ride to the base of the falls as close as we can reach.

DAY 14**Iguazu Falls, Brazil ✈️
Buenos Aires, Argentina**

Hotel Breakfast / Buffet Lunch / Tango Dinner Show

Iguazu Falls Adventure (Brazilian side)

This morning, at the Brazilian side, you will have a wider view of the combined total of 275 waterfalls spanning over 6kms. Photo opportunities are aplenty as we stroll along the 1.2 km **Path of the Falls** that will lead us to the most spectacular Devil's Throat viewing platform to witness the force of pounding water forming a huge rainbow - spanned cloud of spray.

Next, we will board a **flight back to Buenos Aires**.

Tango Porteno Dinner Show

Tonight, enjoy a stylish menu before settling down to a fantastic revue of sensual dance moves and choreography that makes Tango a national pride of Argentina and a visual fiesta for the rest of us.

DAY 15**Buenos Aires / Depart for home**

Hotel Breakfast / Local Lunch / -

Buenos Aires City Tour

Start tour at **Plaza Mayo**, flanked by city landmarks such as Casa Rosada, The Cabildo & the Metropolitan Cathedral. Next up is the fashionable **Recoleta** whose Alvear Avenue houses global brands for your shopping pleasure. We will visit the beautiful **Cemetario Recoleta**, resting place for the most influential personalities in Argentinian history including "Evita" Eva Peron. Afterwards, head on to the swanky waterfront **Puerto Madero**.

After lunch, drop by **San Telmo**, the oldest neighborhood in Buenos Aires, famous for its antique wares. On Sundays, its main square Plaza Dorrego is transformed into a street market and a venue for spontaneous Tango dancers. Lastly, stopover at **Caminito, La Boca** to marvel at the brightly colored houses and stroll the busy cobbled stone streets.

DAY 16**Crossing International Dateline****DAY 17****Arrival Home**

Arrival home with sweet memories.



第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 抵达里约热内卢，巴西

- / - / 酒店晚餐

伊帕内玛和科帕卡巴纳之旅

亲身莅临世界闻名的伊帕内玛和科帕卡巴纳海滩，感受浩瀚无尽的海滩美景，融入里约热内卢当地人享受日光浴、打沙滩足球或慢跑于宽阔的行人道上。

第3天 里约热内卢

酒店早餐 / Churrascaria午餐 / 中式晚餐

里约热内卢城市之旅 (第1节)

新一天的开始，乘坐一趟长达3.8公里的齿轨火车，来到位于710米高的科科瓦山。这也是“世界新七大奇迹之一”的基督像，张开双臂、雄伟耸立的地点。从山峰上俯瞰美丽的城市和瓜纳巴拉湾，简直是令人叹为观止。继续，来到2014年世界杯决赛场地——马拉卡纳体育场参观。再途经每年狂欢节举行的地方——桑巴舞大道，随后欣赏独特的圣塞巴斯蒂安教堂。下午，您将有机会在酒店附近享受自由自在的购物时光。

桑巴和民族风俗表演

今晚，让您尽情观赏精彩梦幻的表演，包括迷人的桑巴舞、MULATA舞蹈、卡波耶拉武术表演以及惊险刺激的传统民俗表演。感受桑巴舞脉动能量的激情节拍，让您沉浸在丰富多彩的狂欢节文化之中。

(在疫情后，桑巴和民族风俗表演暂时不是每天营业，视他们的营业时间而定。)

第4天 里约热内卢 → 利马，秘鲁

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / 机上用餐

里约热内卢城市之旅 (第2节)

今天，我们将带您参观糖面包山。由山脚至山顶分两个阶段，第一站是220米高的乌卡山能让您将里约全景尽收眼底，也可观望到当地贫民区“贫民窟”和梦幻的瓜纳巴拉湾。第二站缆车将把我们带到海拔395米的面包山顶部。从这里，您的视野将会延伸到里约热内卢著名的尼泰罗伊海滩及离岛。

第5天 利马 → 库斯科城 -70公里- 圣谷

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / 酒店晚餐

早餐后，来一趟短途的飞行来到高海拔的印加首都—库斯科城。

库斯科城之旅

抵达后，参观奥妙的太阳神殿，崇拜太阳神的中心。寺院上方是由西班牙建立的圣多明各修道院。接下来，我们将来到阿玛斯广场，参观大教堂以及被誉为这片大陆上最美丽教堂的耶稣圣会堂。

第6天 圣谷 🏰 马丘比丘 🏰 圣谷

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / 酒店晚餐

今天奇妙的旅程，必定永留在您心中，因为我们将与印加文明失落之城——马丘比丘，来一个面对面的亲身接触。

马丘比丘之旅

从奥兰叠淡伯乘搭火车来到阿瓜斯卡连特斯，再登上巴士，通过曲折的斜坡，来到这个充满传奇的城堡入口处。城堡遗址包括主广场、圆塔、圣阳转盘、皇家宿院，三窗寺和各所墓地。在Sanctuary Lodge享用自助午餐后，继续沉醉在质朴的山区美景，并感受这个考古杰作即复杂又细致的架构所带给您的心灵启发。

第7天 圣谷 -70公里- 库斯科城 → 利马，秘鲁

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / 西式晚餐

今早，接送往库斯科机场乘搭航班飞往利马，秘鲁。

我们将参观优雅的圣伊西德罗区，然后再前往壮观的米拉弗洛雷斯。这高尚城埃尔马雷贡，横跨超过6公里长的公园和花园区，优雅的搁在高80米的悬崖顶部。随后，再来独特的孔玛购物中心，享受一趟购物乐趣，同时欣赏太平洋海域。

第8天 利马，秘鲁

酒店早餐 / - / 西式晚餐

利马城市观光之旅

参观利马历史中心——市政广场开始。这美丽广场两侧是秘鲁政府宫楼皆总统府、巴洛克风格的利马大教堂、大会堂和主教宫。接下来，参观圣方济各圣殿与修院，这里被誉为充满拉丁美洲早期重要的殖民城镇建筑艺术和人文文化的交集中心。

第9天 利马，秘鲁 → 布宜诺斯艾利，阿根廷

酒店早餐 / - / 中式晚餐

今天，您将从利马，秘鲁飞往布宜诺斯艾利，阿根廷。

(飞行时间约4-5小时)

注释：阿根廷快秘鲁2个小时。

第10天 布宜诺斯艾利 → 埃尔卡拉法特

酒店早餐 / - / 酒店晚餐

今早，我们将前往埃尔卡拉法特，通往佩里托莫雷诺大冰川的奇妙之旅。

埃尔卡拉法特

在傍晚抵达后，参观在南美洲的第一个博物馆展示的互动展览——冰川博物馆，观看所关于冰川的出色的音频和照明效果。接下来，来到阿根廷首家冰吧享用一杯饮品。

第11天 埃尔卡拉法特 -77公里- 佩里托莫雷诺 -77公里- 埃尔卡拉法特

酒店早餐 / 午餐盒 / 酒店晚餐

Apple Exclusive

苹果旅游独家

One-of-a-kind experiences that you can only find in Apple Vacations 您与蘋果旅遊独一无二的体验

佩里托莫雷诺冰河游览

今天的另一亮点——著名的佩里托莫雷诺冰河。绕过木板道，再从不同的角度观赏这个雄伟的冰河现象与险峻壮丽的景色。乘坐冰河游船，游览阿根廷湖与近距离欣赏高达60米壮丽的冰壁。

可免费选项：迷你徒步上冰川

对于更体魄强健的团友，我们强烈推荐这“冰上徒步之旅”的精彩经验。在这里您可以登上船的出发点和徒步30分钟即可到达冰川表面。(将需要在身体状态符合下与天气允许才可参与)

第12天 布宜诺斯艾利 → 伊瓜苏大瀑布

酒店早餐 / - / 酒店晚餐

今天，您将从埃尔卡拉法特飞往伊瓜苏大瀑布会途径布宜诺斯艾利，阿根廷。



Perito Moreno Glacier
佩里托莫雷诺冰川

第13天 伊瓜苏大瀑布, 阿根廷

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / 道地佳肴晚餐

伊瓜苏大瀑布探险之旅 (阿根廷国界)

早上, 来到“南美第一奇观” 乘搭丛林列车来到“魔鬼之喉”的列车站。通过栈道来到最高、最壮观的“魔鬼之喉”观景台前, 感受结合了14个大小瀑布从100米直泻谷底。该瀑布在泻入深渊时发出的轰鸣声加上深渊内震耳欲聋的回声令人惊心动魄, 故得此名。接下来通过上游路线, 经过天桥步行横跨瀑布的顶部, 从顶点尽情享受风景秀丽, 雄伟的景色。

最后, 将体验一趟精彩伊瓜苏大冒险, 结合一架4x4驱动车穿越树林再登上游船, 滑行在伊瓜苏河上近距离的感受壮丽的瀑布。

第14天 伊瓜苏大瀑布, 巴西 → 布宜诺斯艾利

酒店早餐 / 自助午餐 / 探戈秀与晚餐

伊瓜苏大瀑布探险之旅 (巴西国界)

今天, 我们将跨国界来到巴西境内。从这里, 您将有一个更广泛的观点。观赏跨越两国共275个瀑布总和奇观。当我们沿着1.2公里的瀑布步道, 将来到最壮观的“魔鬼咽喉”观看平台, 亲眼见证瀑布充分爆发的冲击, 形成一个巨大彩虹横跨瀑布的美妙观景。一路沿途的美景正是您捕捉倩影的最佳机会。

接着, 我们将乘搭航班飞返布宜诺斯艾利。

探戈秀与晚餐

今晚, 享受一顿精致的美味佳肴, 同时欣赏梦幻及感性的探戈舞蹈。探戈舞是阿根廷的国家荣誉, 大家也饱受眼福。



Samba Folklore Show



Copacabana Beach in Rio de Janeiro, Brazil

第15天 布宜诺斯艾利 / 返回家园

酒店早餐 / 道地佳肴午餐 / -

布宜诺斯艾利市之旅

旅程将由参观五月广场开始, 广场两侧为各著名城市地标, 如卡萨罗萨达, 卡维尔大都会大教堂等。接下来到时尚的瑞科莱塔区, 它的主要干道阿尔韦亚尔大街, 国际品牌商店林立, 充分满足您的名牌购物渴望。我们也会带您参观美观的瑞科莱塔名人公墓。这里是阿根廷历史上最有影响力人物的长眠之地, 包括“贝隆夫人”伊娃庇隆。继续, 我们将来到新潮时尚的波多黎各马德罗海滨区。

午后, 我们将来到圣太摩, 布宜诺斯艾利城内最古老的街区。这里最著名的就是各类古董品。每逢周日, 其主要广场 - 德利哥广场就会化身成一个街头市场和自由探戈舞者展现舞姿的场地。最后, 来到卡米尼托, 拉博卡欣赏其粉刷得色彩鲜艳的房子, 并在繁忙的鹅卵石街道漫步。

第16天 国际换日线

第17天 布宜诺斯艾利 / 返回家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Christ The Redeemer



SOUTH PACIFIC OCEAN 南太平洋海洋

SOUTH ATLANTIC OCEAN 南大西洋



HIGHLIGHTS 行程亮点

- Corcovado Rack Railway
- Sugarloaf Cable Car
- Samba Folklore Show
- Iguazu Falls National Park
- Great Adventure Tour, Iguazu
- Machu Picchu
- Cementerio Recoleta
- Glacier Boat Ride, Argentino Lake
- Glaciarium & Glacio-bar, El Calafate
- Tango Porteno Show & Dinner
- 科尔科瓦多齿轨铁路之旅
- 糖面包山缆车
- 桑巴和民族表演
- 伊瓜苏国家公园
- 伊瓜苏大冒险
- 马丘比丘
- 瑞科莱塔公墓
- 冰河游船, 阿根廷湖
- 冰川博物馆 & 冰吧, 埃尔卡拉法特
- 探戈晚餐秀

MEAL PLAN 餐饮安排

- Churrascaria BBQ
- Machu Picchu Sanctuary Lodge Buffet
- Tango Show with Fine Dining
- Pacific Ocean View Restaurant

Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, if closed for private functions.

- Churrascaria 烤肉
- 马丘比丘 Sanctuary Lodge 自助餐
- 探戈秀与晚餐
- 太平洋海景餐厅

注释: 如以上特定餐馆因私人活动关闭将以其他餐馆替代。

EXTRAS 额外焦点

- Minimal Internal Flight
- 5 Star Hotel Throughout
- Perito Moreno Glacier (included Glaciarium)
- Tango Porteno Show & Dinner
- 精减国内航班
- 全程5星级酒店住宿
- 佩里托莫雷诺冰川 (包括冰川博物馆)
- 探戈秀与晚餐

Number of Meals:
Lunch - 9
Dinner - 13

餐饮数量:
午餐 - 9
晚餐 - 13

ACCOMMODATIONS 住宿

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Rio De Janeiro 里约热内卢	Hilton Rio De Janeiro Copacabana Hotel 里約熱內盧科帕卡巴納希爾頓酒店	5* or similar 5* 或同级
1Night 1晚	Lima 利马	Costa Del Sol Ramada Wyndham Hotel at Lima Airport 溫德姆利馬機場太陽海岸酒店	5* or similar 5* 或同级
2Nights 2晚	Sacred Valley 圣谷	Aranwa Sacred Valley Hotel & Wellness 阿兰瓦酒店度假村及水疗中心	5* or similar 5* 或同级
2Nights 2晚	Lima 利马	JW Marriott Lima Hotel 馬里奧特奧泰爾	5* or similar 5* 或同级
2Nights 2晚	Buenos Aires 布宜诺斯艾利	Park Hyatt Buenos Aires Hotel 布宜諾斯艾利斯柏悅酒店	5* or similar 5* 或同级
2Nights 2晚	El Calafate 埃尔卡拉法特	Xelena Hotel & Suites Xelena 酒店及套房	5* or similar 5* 或同级
2Nights 2晚	Iguazu Falls 伊瓜苏大瀑布	Loi Suites Iguazu Hotel 伊瓜苏套房酒店	5* or similar 5* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability) *酒店大厅均提供免费无线网络。(客房网络服务则因酒店而异)

Note: Daily hot breakfast served in all hotels 注释: 所有酒店每日供应热早餐

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2023

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)